

UniSIRAJ

"Di Sini Pencinta Sunnah Dilahirkan"

NOTIS PERLINDUNGAN DATA PERIBADI *PERSONAL DATA PROTECTION NOTICE*

UNIVERSITI ISLAM ANTARABANGSA TUANKU SYED SIRAJUDDIN (UniSIRAJ)



NOTIS PERLINDUNGAN DATA PERIBADI

UNIVERSITI ISLAM ANTARABANGSA TUANKU SYED SIRAJUDDIN (UniSIRAJ)

Universiti Islam Antarabangsa Tuanku Syed Sirajuddin (UniSIRAJ) selepas ini disebut sebagai ("UniSIRAJ") [*Dahulunya dikenali sebagai Kolej Universiti Islam Perlis (KUIIPs)*] komited untuk memastikan pengumpulan, pemprosesan, penyimpanan dan penzahiran data peribadi subjek data di UniSIRAJ adalah selaras dengan Akta Perlindungan Data Peribadi 2010 [Akta 709] (selepas ini disebut sebagai Akta 709). Notis ini dikeluarkan selaras dengan keperluan di bawah Akta 709 kepada mana-mana pihak yang berurusan atau memasuki apa-apa transaksi dengan UniSIRAJ.

Berkuatkuasa pada: 27 September 2022-Mesyuarat Kali Ke-35 Bil.03/2022 Lembaga Pengarah Universiti (LPU) Universiti Islam Antarabangsa Tuanku Syed Sirajuddin (UniSIRAJ) melalui Polisi Perlindungan Data Peribadi Universiti Islam Antarabangsa Tuanku Syed Sirajuddin (UniSIRAJ). Terakhir dikemaskini pada: -

PENGENALAN

UniSIRAJ mengambil berat mengenai perlindungan data peribadi anda. Notis ini menjelaskan bagaimana UniSIRAJ menggunakan data peribadi anda bermula daripada tindakan pengumpulan, pemprosesan, penyimpanan dan penzahiran serta langkah keselamatan yang kami ambil untuk memastikan data peribadi anda dilindungi sebaiknya.

PENGUMPULAN DATA PERIBADI

Data peribadi yang dikumpul, diproses, disimpan dan/atau dizahirkan oleh UniSIRAJ termasuk tetapi tidak terhad kepada:-

1. Nama penuh, butiran pasangan, butiran ibu/bapa/penjaga, tanggungan, butiran keluarga terdekat, bangsa, agama, status perkahwinan, alamat rumah, alamat e-mel, nombor kad pengenalan, nombor pasport, nombor telefon bimbit, nombor telefon rumah, butiran akaun bank, tarikh lahir, maklumat gaji, kelayakan akademik, gambar, video, dan lain-lain yang berkaitan.
2. Maklumat lain yang berkaitan dengan tujuan pengumpulan data termasuk data peribadi sensitif seperti kesihatan fizikal atau mental atau keadaan kesihatan, kepercayaan agama atau kepercayaan lain yang serupa, rekod perubatan dan tingkah laku atau dakwaan kesalahan tingkah laku atau rekod jenayah (jika ada).

UniSIRAJ juga akan mendapatkan persetujuan daripada ibu bapa, penjaga atau seseorang yang mempunyai tanggungjawab ibu bapa terhadap anda sekiranya anda berumur bawah lapan belas (18) tahun.

CARA PENGUMPULAN DATA PERIBADI

UniSIRAJ mungkin mengumpul data peribadi anda menerusi, termasuk tetapi tidak terhad kepada, cara berikut:

1. Apabila anda menghantar sebarang borang seperti, termasuk tetapi tidak terhad kepada, borang permohonan, cadangan, dan/atau tuntutan;
2. Apabila anda membuat sebarang perjanjian, memberi dokumen atau maklumat berkaitan dengan interaksi dan transaksi anda dengan UniSIRAJ atau menggunakan perkhidmatan yang disediakan oleh UniSIRAJ.
3. Apabila anda berhubung dengan staf UniSIRAJ seperti pegawai perkhidmatan pelanggan menerusi panggilan telefon (yang mungkin dirakam), surat, faksimile, perjumpaan bersemuka, platform digital (termasuk media sosial), dan/atau email;
4. Apabila anda menggunakan perkhidmatan disediakan oleh UniSIRAJ menerusi dalam talian atau platform teknologi lain, seperti laman sesawang dan aplikasi termasuk semasa anda mendaftar sebarang urusan dalam talian dengan UniSIRAJ;
5. Apabila anda meminta UniSIRAJ untuk menghubungi anda, disertakan ke dalam e-mel atau senarai mel lain, membalas permintaan UniSIRAJ bagi maklumat peribadi tambahan, atau tawaran dan/atau inisiatif disediakan oleh UniSIRAJ;
6. Apabila anda telah dihubungi oleh, atau membalas kepada, wakil yang dibenarkan oleh UniSIRAJ atau penyedia perkhidmatan lain;
7. Apabila UniSIRAJ menerima rujukan daripada rakan kerjasama strategik dan/atau pihak ketiga, sebagai contoh, di mana anda telah dirujuk oleh mereka;
8. Apabila imej anda ditangkap oleh UniSIRAJ melalui kamera CCTV semasa anda berada di dalam premis UniSIRAJ atau melalui gambar atau video yang diambil oleh UniSIRAJ atau wakil yang dibenarkan apabila anda menghadiri acara/majlis yang dihoskan oleh UniSIRAJ;
9. Lain-lain kaedah pengumpulan data peribadi yang terpakai di UniSIRAJ.

Sekiranya anda memberikan UniSIRAJ maklumat peribadi yang berkaitan dengan pihak ketiga, termasuklah apabila anda telah menamakan mereka sebagai orang yang dilindungi, pelaksana, atau benefisiari, atau apabila anda merujuk pihak ketiga kepada UniSIRAJ bagi tujuan menawarkan perkhidmatan UniSIRAJ kepada pihak ketiga tersebut, anda telah menyatakan kepada UniSIRAJ bahawa anda telah memperoleh persetujuan daripada pihak ketiga berkenaan bahawa anda akan memberikan UniSIRAJ data peribadi mereka bagi tujuan yang dinyatakan di sini. Rujukan bagi "data peribadi anda" akan merangkumi maklumat peribadi pihak ketiga yang telah anda berikan.

TUJUAN PENGUMPULAN

Kami mengumpul data peribadi anda untuk (tetapi tidak terhad):

1. Memproses permohonan jawatan kosong di UniSIRAJ.
2. Memproses permohonan kemasukan pelajar baharu di UniSIRAJ.
3. Memproses permohonan apa-apa jenis pembiayaan pengajian di UniSIRAJ.
4. Memproses permohonan kerjasama di antara pihak anda dan UniSIRAJ.
5. Memproses permohonan anda untuk mendapatkan perkhidmatan daripada UniSIRAJ.
6. Memproses cadangan yang dibuat untuk mana-mana perkhidmatan UniSIRAJ.
7. Menerima dan mendapatkan maklumat lanjut berkenaan dengan sebarang aduan.
8. Lain-lain yang berkaitan.

BAGAIMANA DATA PERIBADI ANDA DIPROSES

Kami memproses data peribadi anda hanya di dalam Malaysia sahaja. Tiada data peribadi yang dipindahkan ke luar Malaysia. Pihak UniSIRAJ akan memaklumkan kepada pihak anda sekiranya data peribadi anda dipindahkan ke luar Malaysia untuk tujuan-tujuan tertentu.

PENZAHIRAN

UniSIRAJ mungkin mendedahkan data peribadi anda kepada Lembaga Pengarah Syarikat KUIPs Sdn. Bhd, Lembaga Pengarah Universiti (LPU) UniSIRAJ, Jawatankuasa Pengurusan Eksekutif (EXCO), staf UniSIRAJ, rakan kerjasama strategik UniSIRAJ, pembekal perkhidmatan/vendor kami, ejen atau wakil yang dilantik oleh UniSIRAJ, perunding kami, peguam panel, juruaudit luar UniSIRAJ atau mana-mana orang yang berada di bawah tanggungjawab kerahsiaan kepada UniSIRAJ.

Sekiranya perlu dan bersesuaian, UniSIRAJ juga mungkin mendedahkan data peribadi anda kepada mana-mana pihak ketiga yang lain termasuk tetapi tidak terhad kepada badan-badan profesional, bank-bank, institusi-institusi kewangan, mana-mana pihak berkuasa, agensi-agensi, badan-badan atau jabatan-jabatan kerajaan atau bukan kerajaan. UniSIRAJ akan mendedahkan data peribadi anda kepada siapa UniSIRAJ perlu atau dikehendaki mengikut undang-undang.

LANGKAH KESELAMATAN

1. UniSIRAJ komited dalam memastikan data peribadi anda disimpan dengan selamat dalam pangkalan-pangkalan data dan di premis kami mengikut kehendak Akta 709. Segala usaha yang munasabah dan langkah praktikal telah dibuat untuk memastikan bahawa mana-mana data peribadi yang dipegang oleh UniSIRAJ adalah dilindungi daripada sebarang kehilangan, penyalahgunaan, akses atau pendedahan tanpa kebenaran atau tidak sengaja, perubahan atau kemusnahan.

2. Untuk memastikan data peribadi anda dalam simpanan UniSIRAJ adalah tepat dan terkini, anda dinasihatkan untuk memaklumkan kepada UniSIRAJ dengan segera sekiranya terdapat sebarang ketidaktepatan atau sebarang perubahan pada data peribadi anda.
3. Walau bagaimanapun, anda bertanggungjawab untuk menjaga kata laluan dengan baik dan tidak menzahirkannya kepada pihak lain bagi mengelakkan risiko pencerobohan terhadap data peribadi anda.

TEMPOH PENYIMPANAN

UniSIRAJ akan menyimpan data peribadi anda selama 7 (tujuh) tahun.

HAK ANDA UNTUK MENGAKSES DAN MEMBUAT PEMBETULAN

Anda bertanggungjawab untuk memastikan bahawa data peribadi yang anda berikan kepada pihak UniSIRAJ adalah tepat, lengkap dan tidak mengelirukan dan bahawa data peribadi tersebut adalah terkini. Jika anda ingin memohon akses kepada data peribadi anda atau ingin membuat sebarang pembetulan kepadanya, anda boleh menghantar permohonan anda secara bertulis kepada pihak yang berikut:

UNIVERSITI ISLAM ANTARABANGSA TUANKU SYED SIRAJUDDIN (UniSIRAJ)

ALAMAT : Lot 2-11 & Lot 18-27, Taman Seberang Jaya Fasa 3,
02000 Kuala Perlis, Perlis
NOMBOR TELEFON : +604-9851150
E-MEL : info@kuips.edu.my
LAMAN SESAWANG : <https://kuips.edu.my/>

Permohonan anda tertakluk kepada had-had yang dinyatakan di bawah undang-undang, syarat-syarat yang berkenaan dan tempoh masa yang munasabah. Menurut Akta 709, pihak UniSIRAJ boleh menolak permohonan anda untuk akses atau membuat pembetulan kepada data peribadi anda, dan jika kami enggan mematuhi permintaan tersebut, kami akan memaklumkan kepada anda tentang penolakan kami dan sebab penolakan kami.

HUBUNGI KAMI

Anda boleh hubungi pihak UniSIRAJ berkaitan Polisi Perlindungan Data Peribadi Universiti Islam Antarabangsa Tuanku Syed Sirajuddin (UniSIRAJ) melalui:

JAWATAN : Penasihat Undang-Undang
ALAMAT : Jabatan Perundangan
Universiti Islam Antarabangsa Tuanku Syed Sirajuddin
(UniSIRAJ)
Lot 2-11 & Lot 18-27, Taman Seberang Jaya Fasa 3,
02000 Kuala Perlis, Perlis.
NOMBOR TELEFON : +604-9851150
E-EMEL : puu@kuips.edu.my

PERSONAL DATA PROTECTION NOTICE

UNIVERSITI ISLAM ANTARABANGSA TUANKU SYED SIRAJUDDIN (UniSIRAJ)

Universiti Islam Antarabangsa Tuanku Syed Sirajuddin (UniSIRAJ) (hereinafter known as "UniSIRAJ") [*Formerly known as Kolej Universiti Islam Perlis (KUIPs)*] is committed to ensure the processing of personal data by UniSIRAJ is in accordance with the Personal Data Protection Act 2010 ("hereinafter known as Act 709"). This Notice is issued pursuant to Act 709 requirement to all persons who enter into any dealing or transaction with UniSIRAJ.

Effective date: 27th September 2022- Meeting of Board of Governors via Personal Data Protection Policy. Last reviewed: -

INTRODUCTION

Universiti Islam Antarabangsa Tuanku Syed Sirajuddin (UniSIRAJ) care about your personal data protection. This notice clarifies how UniSIRAJ use your data from the point we collect, process, retain and disclose of as well as the security measure that we established to ensure your personal data is well protected.

COLLECTION OF PERSONAL DATA

The personal data which is collected, processed, retained and/or disclosed used by UniSIRAJ including but not limited to:-

1. Full name, details of spouse, details of parents/guardian, dependents, details of immediate family members, race, religion, marital status, address, email, identity card number, passport number, handphone number, home telephone number, bank account details, date of birth, salary information, academic qualification, imej, video, and other relevant information.
2. Other information relevant to the purpose of collection including your sensitive personal data such as physical or mental health or medical condition, religious beliefs or other beliefs of a similar nature, medical records and conduct or alleged conduct of any offense or criminal record (if any);

UniSIRAJ will also obtain the consent of your parents, guardian or someone who has parental responsibility for you if you are under eighteen (18) years old.

COLLECTION OF PERSONAL DATA

UniSIRAJ may collect your personal data in the following manner, which includes but not limited to:

1. When you submit any form, including but not limited to application, proposal and/or claim forms;
2. When you enter into any agreement or provide other documentation or information in respect of your interactions and transactions with UniSIRAJ, or when you use UniSIRAJ' services;
3. When you interact with UniSIRAJ' staff, including UniSIRAJ' customer service officers, e.g. via telephone calls (which may be recorded), letters, facsimile transmission, face-to-face meetings, digital platforms (including social media) and email;
4. When you use some of UniSIRAJ' services provided through online and other technology platforms, eg. websites and applications including when you establish any affairs via online with UniSIRAJ;
5. When you request UniSIRAJ to contact you, be included in an email or other mailing list, or when you respond to the UniSIRAJ' request for additional personal information or, the UniSIRAJ' promotions and/or other initiatives;
6. When you are contacted by, and respond to, UniSIRAJ authorised representatives and other service providers;
7. When UniSIRAJ receives references from business partners and third parties, e.g., where you have been referred by them;
8. When your images are captured by UniSIRAJ via CCTV cameras while you are within the UniSIRAJ' premises, or via photographs or videos taken by UniSIRAJ or its authorised representatives when you attend events hosted by UniSIRAJ;
9. Other methods of collecting personal data used in UniSIRAJ.

If you provide to UniSIRAJ with any personal information relating to a third party, including where you have named them as a life assured, trustee or beneficiary, or where you refer a third party to UniSIRAJ for the purposes of offering UniSIRAJ' products and/or services to that third party, you represent to UniSIRAJ that you have obtained the consent of the third party for you to provide UniSIRAJ with their personal information for the purposes set out herein. References to "your personal information" shall include the personal information of third parties provided by you.

PURPOSE OF COLLECTION

We collect your personal data to (but not limited to):

1. Proses applications for vacant posts at UniSIRAJ.
2. Proses new student entry applications at UniSIRAJ.
3. Process applications for any types of studies financing at UniSIRAJ.
4. Process any collaboration applications with UniSIRAJ.
5. Process applications of any services in UniSIRAJ.
6. Process any suggestions for improvement to any services in UniSIRAJ.
7. Receive and obtain further information regarding any complaints.
8. Others.

PROCESSING OF PERSONAL DATA

UniSIRAJ only process your personal data within Malaysia. Your personal data will not be transferred to any place outside Malaysia. UniSIRAJ will inform you if your personal data is transferred outside Malaysia for certain purposes.

DISCLOSURE OF PERSONAL DATA

UniSIRAJ may disclose your personal data to Board of Directors, Board of Governors, Executive Management Committee (EXCO) our employees, strategic partners, our service providers/vendors, agents or representatives appointed by UniSIRAJ, our consultants, panel lawyer, external auditors or any person who is under a duty of confidentiality to UniSIRAJ.

If necessary and expedient, we may also disclose your personal data to any other third parties including but not limited to professional bodies, banks, financial institutions, any governmental and/or non-governmental authorities, agencies, bodies or departments. We shall disclose your personal data to whom we are compelled or required to under the law.

SECURITY MEASURE

1. UniSIRAJ is committed in ensuring that your personal data is stored securely in our databases and in our offices. All reasonable efforts and practical steps are made to ensure that any personal data held by UniSIRAJ is protected against any loss, misuse, modification, unauthorized or accidental access or disclosure, alteration or destruction.
2. To ensure that your personal data in our retention is accurate and up-to-date, you are advised to notify us promptly in the event of any inaccuracy or any changes to your personal data.
3. However, you are responsible for maintaining the password properly and not disclosing it to other parties to avoid the risk of intrusion into your personal data.

RETENTION OF PERSONAL DATA

UniSIRAJ will retain your personal data for 7 (seven) years.

ACCESS AND CORRECTION

You are responsible for ensuring that the personal data you provide us is accurate, complete and not misleading and that such personal data is kept up to date. If you wish to request access to or to rectify your personal data, you may send your request in writing to the following:

UNIVERSITI ISLAM ANTARABANGSA TUANKU SYED SIRAJUDDIN (UniSIRAJ)

ADDRESS : Lot 2-11 & Lot 18-27, Taman Seberang Jaya Fasa 3,
02000 Kuala Perlis, Perlis
TELEPHONE NUMBER : +604-9851150
E-MAIL : info@kuips.edu.my
WEBSITE : <https://kuips.edu.my/>

Your request is subject to the limits specified under the law, applicable conditions and reasonable period of time. Pursuant to the Act 709, we may refuse to comply with your request for access or correction to your personal data, and if we refuse to comply with such request, we will inform you of our refusal and the reason for our refusal.

CONTACT US

You can contact us or submit your inquiry in regards to the Personal Data Protection Policy to:

DESIGNATION : Legal Advisor
ADDRESS : Legal Department
Universiti Islam Antarabangsa Tuanku Syed Sirajuddin
(UniSIRAJ)
Lot 2-11 & Lot 18-27, Taman Seberang Jaya Fasa 3,
02000 Kuala Perlis, Perlis.
TELEPHONE NUMBER : +604-9851150
E-MAIL : puu@kuips.edu.my

UniSIRAJ

"Di Sini Pencinta Sunnah Dilahirkan"